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Senator PiS Bogusława Orzechowska, która we współpracy ze starostą iławskim Markiem
Polańskim interweniuje w sprawie potrzeby budowy wiaduktu kolejowego na krajowej
szesnastce pod Iławą, optymistycznie ocenia szanse na realizację tego przedsięwzięcia. - To,
że są rozmowy, wskazuje na fakt, że możemy liczyć na pozytywne rozpatrzenie naszych
wniosków i projektów - mówi w dzisiejszym krótkim wywiadzie polityk partii rządzącej.
Inwestycja, jak wynika ze słów senator i jej relacji z ostatniego spotkania w Ministerstwie
Infrastruktury i Budownictwa, to sprawa, którą powinien zająć się administrator drogi,
GDDKiA, a nie kolej, ponieważ to nie ruch pociągów, a ruch drogowy jest tu zakłócony.

- Podczas spotkania z ministrem Andrzejem Bittelem [z resortu infrastruktury i
budownictwa - przyp. red], w którym uczestniczyłam ja oraz starosta iławski
Marek Polański, rozmawialiśmy o tym, w jakiej części jest to sprawa kolei, a w
jakiej części jest to sprawa Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad -
mówi senator Bogusława Orzechowska. - Kolej właściwie nie ma tam żadnych
problemów z przejazdem, w związku z czym istnieje konieczność spotkania się z
przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Takie



spotkanie mamy umówione na 15 listopada. Wtedy będę mogła powiedzieć
więcej. To, że są rozmowy, wskazuje na fakt, że możemy liczyć na pozytywne
rozpatrzenie naszych wniosków i projektów. Trudno mi natomiast powiedzieć,
kiedy może to nastąpić. 

Co wyniknie z kolejnego spotkania z udziałem senator Orzechowskiej? Poinformujemy na portalu. 
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